
Referat fra generalforsamlingen 2019 

Gødvad Håndbold 
1. Velkommen. Valg af dirigent og referent: 

Velkommen til de 17 fremmødte. Dennis vælges som ordstyrer, Lise er referent. 

 

2. Beretning fra bestyrelsen 

v/ formand Dan Topp 

 

Kalenderåret 2018 har budt på: 

- 357 aktive medlemmer af håndboldafdelingen, en marginal fremgang fra sidste år 

- 30 tilmeldte hold til turnering, hertil kommer stævner, kredscup og pokalkampe 

- Nyopstartet LykkeLiga med 15 spillere 

- Fremgang i seniorhåndbold, særligt på herresiden  

- Afvikling af succesfuldt Nisseløb med damesenior som arrangører 

- JM10 afvikling for 2. gang 

- Sund økonomi 

- Fuldtallig bestyrelse. Ulla valgte at stoppe før hendes periode udløb, men Louise indtrådte som 

suppleant 

2019 byder på: 

- JM10 for 3. gang 5-7. april 

- SvaneCup for børn - og ungdom 12-14. april 

- Ønske om opstart af Trille-trolle bold til før-skolebørn 

- Opsparing til forventede udgifter til hal 2 projektet 

- Dialog med kommunen om udskiftning af nøglesystem og ekstra opbevaring i eksisterende hal 

- Opfriskning og struktur på boldrummet 

- Farvel og tak for indsats og samarbejde til Mette og Martin fra bestyrelsen  

 

3. Fremlæggelse af regnskab  

v/ kasserer Lotte Vestergaard 

Regnskab gennemgås uden kommentarer. Vi slutter regnskabsåret med et solidt overskud på 48.735,- 

kr. Bilag kan rekvireres hos kassereren. 

 

4. Bestyrelsens forslag til afdelingens virke for det kommende år 

v/ Dan Topp  

        Nævnt under formandens beretning. 

Drøftelse: 

Der stilles spørgsmål til hvad kontingent pengene går til: Kontingent indgår som en indtægt på lige fod 

med fx. sponsorindtægter, og er samlet med til at dække udgifter som turnering, dommer, stævner ect. 

Vores kontingent dækker over eget spiller tøj. 



Der stilles forslag om at indsamle brugbart tøj, som spilleren er vokset ud af. Særligt shorts kan virke 

næsten ubrugte ved de mindste børn. Det kan evt. bruges til nye spillere indtil de får deres eget tøj. 

Ligeledes kan brugte bolde indsamles og genbruges. Vibeke vil gerne modtage brugt tøj. Bolde kan 

afleveres til træneren 

 

5. Fremlæggelse af budget  

v/kasserer Lotte Vestergaard 

Budget gennemgås uden kommentarer. Bilag kan rekvireres ved kassereren. 

 

6. Indkomne forslag - udgår, da der ikke er indkommet forslag til behandling 

 

7. Valg 

a. Bestyrelsesmedlemmer på valg 

i. Martin Jakobsen, genopstiller ikke 

ii.  Mette Barslund, genopstiller ikke 

b. Opstillere 

i. Elijan Dzankovic opstiller og vælges 

ii. Susanne Jakobsen opstiller og vælges 

 

c. Suppleanter 

i. Louise er indtrådt som bestyrelsesmedlem, hvorfor der skal vælges en ny suppleant 

Line Bech Thorsen opstiller og vælges 

 

d. Repræsentanter til GIF's hovedforening 

i. Bestyrelsen foreslår, at formanden repræsenterer håndbold, hvilket besluttes. 

 

e. Valg af 2 revisorer 

i. Kim Thorsted og Ole Laursen genopstiller og vælges. 

 

f. Revisor suppleant 

Pladsen er ledig, henvendelse til bestyrelsen ved interesse. 

 

        g.  Evt.:  

Hvordan indhentes sponsorpenge? Har vi noget sponsormateriale? 

Der ønskes mere info om: 

- hvordan man kan skaffe sponsorer, priser, hvad koster tryk mm 

- hvad skal man hjælpe med fx. på Jyllandsringen 

- hvordan kan trænerne sælge indtjeningsmuligheder til forældrene? 

- idebank, som trænerne kan formidle 

 

Net bag målet - så boldene ikke ryger på banen: Kommunen er søgt om denne mulighed 

sammen med mulighed for at optimere boldrum / boldkasser i hallen. 


